

Kurzlebenslauf | Dr. Anne Sophie Geier

Die promovierte Pharmazeutin Dr. Anne Sophie Geier ist seit dem 01. Oktober 2020 die Geschäftsführerin des Spitzenverbands Digitale Gesundheitsversorgung.

Dr. Anne Sophie Geier hat Pharmazie studiert, im Bereich Real-World-Evidence und Outcomes Research an der WWU Münster und Harvard Medical School promoviert und anschließend in der Unternehmensberatung eines Pharmakonzerns gearbeitet. Zuletzt war Anne als Sachgebietsleiterin beim GKV-Spitzenverband für die frühe Nutzenbewertung von neu zugelassenen Arzneimitteln zuständig.

Short CV | Dr. Anne Sophie Geier

Dr. Anne Sophie Geier, who holds a doctorate in pharmacy, has been the Managing Director of the German National Association for Digital Healthcare since October 01, 2020.

Dr. Anne Sophie Geier studied pharmacy, earned her doctorate in Real-World-Evidence and Outcomes Research at WWU Münster and Harvard Medical School, and then worked in management consulting for a pharmaceutical company. Most recently, Anne was head of the department responsible for the early benefit assessment of newly approved drugs at the GKV-Spitzenverband.